

ENGINEERING  
*your happiness*



AT BAVARIA WE DON'T JUST BUILD YACHTS –  
ATTENTION TO DETAIL. WITH REAL GERMAN  
HAPPIEST TIMES OF YOUR LIFE.   

# ANOTHER PLEASURE: OUR SERVICES.

AUCH DIE MACHEN FREUDE: UNSERE SERVICES.

## FINANCIAL SERVICES

BAVARIA Financial Services is a division of Bavaria Yachtbau GmbH. It develops and manages financing solutions for you as customers and for our dealers. In close cooperation with external partners.

### FINANCIAL SERVICES

Die BAVARIA Financial Services ist eine Abteilung der Bavaria Yachtbau GmbH. Sie entwickelt und betreut Finanzierungs-lösungen für Sie als Kunden und unsere Händler. In enger Zusammenarbeit mit externen Kooperationspartnern.

## OUR NEWSLETTER

We create moving moments and are always in motion. Be the first to receive our latest company news and information about new BAVARIA YACHTS models and events – conveniently delivered to your inbox. Register now at our website for our exclusive e-mail newsletter: [www.bavariayachts.com](http://www.bavariayachts.com)

### UNSER NEWSLETTER

Wir schaffen bewegende Momente und sind ständig in Bewegung. Erhalten Sie als Erster aktuelle Unternehmensneuigkeiten sowie Informationen über Modelleinführungen und Veranstaltungen von BAVARIA YACHTS – bequem und immer aktuell in Ihr Postfach. Melden Sie sich gleich auf unserer Webseite zum exklusiven E-Mail-Newsletter an: [www.bavariayachts.com](http://www.bavariayachts.com)

## BAVARIA DEALERS

The possibility to acquire or examine the BAVARIA model of your dreams is never far away. There are BAVARIA dealers virtually all over the world, on almost every continent. This applies to our sailing yachts, motor yachts and catamarans. You will always encounter knowledgeable, friendly staff to help you discover yachting pleasure the BAVARIA way: [www.bavaria-yachtbau.com/dealer-search](http://www.bavaria-yachtbau.com/dealer-search)

### BAVARIA HÄNDLER

Die Möglichkeit, das von Ihnen gewünschte BAVARIA Modell zu erwerben bzw. zu begutachten, ist nie weit weg. BAVARIA Händler gibt es nahezu überall auf der Welt, auf fast jedem Kontinent. Sowohl für unsere Segel-yachten, Motoryachten und Katamarane. Sie werden immer auf fachkundiges, freundliches Personal treffen, das Ihnen den BAVARIA Yachting-Spaß näherbringt: [www.bavaria-yachtbau.com/haendlersuche](http://www.bavaria-yachtbau.com/haendlersuche)

EXPERIENCE THE PURE JOY OF YACHTING:  
YOUR BAVARIA DEALER IS LOOKING FORWARD TO YOUR VISIT.

ERLEBEN SIE PURE FREUDE AM YACHTING: IHR BAVARIA HÄNDLER FREUT SICH AUF IHREN BESUCH.

**Bavaria Yachtbau GmbH**

Bavariastraße 1

97232 Giebelstadt

Germany

Phone +49 9334 942-0

Fax +49 9334 942-1160

[www.bavariayachts.com](http://www.bavariayachts.com)

[info@bavariayachts.com](mailto:info@bavariayachts.com)

Some of the yachts depicted show alternative designs or optional extras that are available at extra cost. Details and appearance are based on design drawings and may differ from the actual implementation. Printing errors, technical changes and errors are reserved, printed colours may differ slightly from the actual colours. Applies as of 1 January 2018. © BAVARIA 2018

Die abgebildeten Yachten zeigen zum Teil Alternativdesigns oder aufpreispflichtige Sonderausstattungen. Angaben und Beschaffenheit basieren auf Konstruktionszeichnungen und können von der tatsächlichen Ausführung abweichen. Druckfehler, technische Änderungen und Irrtümer sind vorbehalten, Farbabweichungen sind drucktechnisch möglich. Gültig ab 01.01.2018. © BAVARIA 2018